



Frédérique Poitras

Research Analyst
NAI Terramont Commercial

fpoitras@naiterramont.ca

Background & Experience

Frédérique étudie présentement à Queen's University à Kingston en Ontario où elle fait partie du programme de commerce au Smith School of Business. Afin de parfaire ses connaissances dans l'un des secteurs des affaires qui la passionne, notamment l'immobilier commercial, elle assiste l'équipe de NAI Terramont Commercial depuis trois ans. Son assignation au poste d'analyste-recherchiste permet à Frédérique d'acquérir les notions de base du courtage immobilier, soit l'analyse et la recherche de propriétés, la rédaction de documents, la révision de comparables et des fiches descriptives, ainsi que la gestion de la base de données.

Frédérique is currently studying at Queen's University in Kingston, Ontario where she is part of the business program at the Smith School of Business. In order to perfect her knowledge in one of the business sectors she is passionate about, especially commercial real estate, she has been assisting the NAI Terramont Commercial team for three years. Her assignment as an analyst-researcher allows Frédérique to acquire the basics of commercial real estate brokerage, namely the analysis and research of properties, the drafting of documents, the revision of comparable and listings, as well as the management of the database.